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D A G S O R D E N 

Mødedeltagere JA – Jørgen Andersen         

NB – Niels Bloch 

SN – Svend Nielsen: afbud 

ML – Morten Loubjerg 

RK – Rasmus Kristensen 

RBN - Rasmus Blaaholm Nielsen 

KSN – Kim Schroll Nielsen: afbud 

PFH – Per Fischer Hansen 

TP – Torben Pedersen 

BJ – Bert Jessen 

Observatør: JT - Jens Toft 

Afbud Senest tirsdag, 26-02-2019 

Til JA – Jørgen Andersen         

Punkt Emner: 

1 Konstituering af bestyrelsen:  

Valg af: 

Referent: RBN 

Næstformand: BJ 

Grønt Råd: NB, indtil nytår.  

Hjortevildtgruppen Fyn: JA 

JA: I korte træk fra seneste møde i Hjortevildtgruppen: Der er (angivelgt) 

skudt 72 stk. dåvildt i Odense kommune. JA mener, at der kan være tale 

om fejlindberetninger. Han efterspørger at lokalforeningerne melder ind 

hvor meget dåvildt der reelt set er i de respektive områder (og dermed i 

Odense Kommune).  

D. 14. marts er der infomøde om hjortevildt. Ringe Fritidscenter kl. 19.  

Kredsbestyrelsen: JA 

 

SN har længe være registreret som ansvarlig for jagtsti. Vi sætter ham på 

igen.  

2  Godkendelse af sidste referat. 

Godkendt 

3 Orientering siden sidst. 

TP er strandjagtskoordinator.  

JA: Repræsentatskabsmøde. Der er kaldt 4 ind og der er udnævnt 

suppleanter.   

4 Standardforretningsorden for Jægerråd, medsendt. 



Nr. Søby den 12. februar 2019 

 
 

 
               KREDS 5 

Jægerråd Odense 

 

   
 

Side 2 af 2 

Godkendt/underskrevet 

5 Seneste nyt fra grønt råd. 

NB: Møde med Grøntråd fra d. 21/2. Kurt Due kom med forslag til OK 

(Odense kommune). Der er mange færre fugle siden i 90’er (50-60 tusinde 

færre). Forslag om at OK arbejder på at alle lave grønne områder laves til 

vådområder, så det kan være opholdsplads for ynglefugle. Både på 

vestsiden og østsiden.  

OK vil være DK’s grønneste by. Grønt råd har fået 750.000 kr.. Der blev 

afholdt brainstorm med mange forskellige forslag.  

6 Kommende arrangementer. 

Åben diskussion om hvilke arrangementer, der kunne være spændende at 

deltage i. JA efterspørger at der kommer idéer med aktiviteter, som vi kan 

deltage i.  

7 Betaling for rågeregulering? Forslag medsendt. 

Mundtlig aftale: Jægerrådet får duejagt til gengæld for at vi regulerer 

råger. Der ligger en gammel aftale om, at der ikke er jagt på OK’s 

områder. JA har derfor lavet vedlagte forslag.  

 

JA og Claus Holm Hansen fortsætter som ansvarlige for regulering i OK.  

 

Hvis det lykkes at få duejagten igennem, vil ML gerne være ansvarlig for 

at drive duejagten. Næste møde er 27. august i regi af regulering.  

8 Næste bestyrelsesmøde 

Onsdag d. 12/6 kl. 19  

9 Andre emner. 

 Mødet starter med et par stykker smørebrød samt en øl/vand. 

 


